
Waarom je geen lucht moet verzenden
14-01-2016 11:44

Er wordt steeds meer online besteld en meer dan tachtig procent van die bestellingen in Nederland wordt
thuisbezorgd. Daarmee wordt ook steeds meer lucht afgeleverd, want hoeveel van de productverpakkingen is
nou echt nodig voor wat erin zit? Onnodig veel verpakkingsmateriaal gebruiken is niet alleen schadelijk voor
het milieu, maar ook voor het verzendende bedrijf. Hoe je imagoschade kunt voorkomen én geld kunt besparen
door efficiënter te verpakken, is in kaart gebracht met deze infographic van Chainalytics.
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